
Åseda JvF.

Årsmöteprotokoll: Jägargårde. 20170216

1. Nils-Magnus Tover hälsade de samlade 22 medlemmarna välkomna!

2. Val till mötesordförande valdes Lars-Göran Elm.

3. Val till mötessekreterare valdes Påhl Andersson.

4. Val till 2 st justeringsmän valdes Heine Ekelund Och Anders Johansson.

5. Stämman godkändes av mötesdeltagande. 

6. Dagordingen godkändes av mötesdeltagande.

7. Ekonomiska rapporten lästes upp av Thomas Josefsson och godkändes. Se bilaga.

8. Revisionsberättelsen lästes upp av Lars-Göran Elm och godkändes.

9. Verksamhetsberättelsen lästes upp av Påhl Andersson och godkändes. Se bilga.

10. Ansvarsfrihet för styrelsen godkändes för 2016.

11. Val av:

A. Styrelseordförnade: Nils-Magnus Tover på 1 år.

B. Styrelseledarmöter på 2 år. Påhl Andersson och Conny Andersson. Omval på 
Thomas Josefsson, Bengt-Göran Bruzell och Glenn Blomgren. 

C. Val av 2 st suppleanter till styrelsen på 1 år. Anton Arvidsson och Oliwer Lif.

D. 3 ledarmöter till jaktskyttekommitén på 1 år. Påhl Andersson, Conny Andersson 
och Majron Friskvall.

E. Revisorer. Lars-Göran Elm och Jenny Isaksson. Suppleant Jonny Gustafsson.

F. 2 represetanter och 1 suppleant till Uppvidinge Jaktvårdskrets årsmöte. Anton 
Arvidsson, Bengt-Göran Bruzell. Suppleant Nils- Magnus Tover.

G. 2 ordinarie och 1 suppleant till valberedingen. Nicklas Johansson 
(sammankalande) och Fredrik Karlsson. Suppleant Oskar Arvidsson. 

12. Medlemsavgiften för 2016 beslutades till 200:- för senior och 50:- junior

13. Delegation utförs av Nils-Magnus Tover och Thomas Josefsson från styrelsen.

14. Förvaring av föreningens vapen görs av Conny Andersson.

15. Inga inkomna motioner till årsmötet.

16. Versamhetsplan (aktivitetsprogram 2017) Påhl A gick igenom denna utan några 
invändningar. 

17. Årets budget visade Thomas Josefsson. Se bilaga.

18. Jägarexamen, Bengt-Göran Bruzell. Kurser på gång. Kommer att bli snabbkurser i Växjö,
vårat intresse är anmält. Digitala prover för teoriprov kommer att komma 2019-2020.



19. Ljudkammare kommer att byggas runt vårkanten. 4-5 meter fullbred som skjutbåset, det 
finns ingen mall på hur en ljudkammare ska se ut, så vi får prova oss fram. En ring lista 
kommer att gå runt till våra medlemmar.

20. Thomas J går igenom hemsidan hur den fungerar och ska användas.

21. Ordförande Nils-Magnus T delade ut priserna för KM-2016 i lerduveskytte och älgskyttet.

21. a. Uppvidinge kretsmöte årsmötet i Brittatorp. Glenn B pratade i korta drag om vad det 
handlade om. Bo Sköld (generalsekreterare) i jägarförbundet var där och pratade om vad 
dom har jobbat med och vad dom har fått igenom.

21. b. Kurt Skåner tyckte att vi måste också tänka på inskjutningsbanan, angående 
ljudkammare. Och det vore bra om det kom upp ett fönster, så att man kan se om det finns 
någon i inskjutningsbåset.

22.  Mötesordförande Lars-Göran Elm tackar och avslutar mötet.

Föreningen bjöd på smörgåstårta och kaffe. Samt att Carro Jasmine Alupo (Hellgren) från 
Sex ben och en svans berättade lite om hunden som en elitidrottare och hur vi ska träna och 
förebygga skador inför en jaktsäsong.

Åseda.      Datum: 2017-03-05

__________________________________

Sekreterare. Påhl Andersson

Justeringsmän.

____________________________________      ________________________________

Heine Ekelund                                                       Anders Johansson


